
 

Zápis č. 8/2014 (105) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 2. 6. 2014 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Pavel Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D. 

 Ing. Libor Pekař, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter Janků, Bc. 
Martin Mašlan, Bc. Martin Papica (celkem 10 členů AS) 

Omluveni:  

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., Mgr. Eva Navrátilová, doc. 
Ing. Marek Kubalčík, Ph.D., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., Ing. Jiří 
Vojtěšek, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 7/2014 (104). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

5. Projednání návrhu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2014“. 

6. Projednání návrhu složení Vědecké rady FAI.  

7. Projednání návrhu změny struktury FAI.  

8. Projednání návrhu „Výroční zpráva 2013“. 

9. Různé.   

 

Předseda AS FAI Dr. Matýsek zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání.  

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 7/2014 (104).   

Zápis je bez připomínek.  

Návrh usnesení AS FAI 105/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 7/2014 (104) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  
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Usnesení AS FAI 105/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 7/2014 (104) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

Děkan FAI doc. Adámek se vyjádřil, na výzvu předsedy AS FAI z minulého zasedání AS 
FAI, ke jmenování proděkanů. 

Z bodu Různé - Předseda AS FAI Dr. Matýsek nepozval na toto zasedání AS FAI ředitele 

KMZ Ing. Procházku, protože u Dr. Pekaře se doposud nesešlo dostatečné množství dotazů 
a připomínek k problematice KMZ. 

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující program zasedání AS FAI dne 2. 6. 2014 bylo doručeno 
všem členům AS FAI elektronicky. Nikdo z členů AS FAI nežádá o další doplnění 
programu.  

Návrh usnesení AS FAI 105/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 105.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 105/2 

AS FAI jednomyslně schválil program zasedání č. 105. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI doc. Adámek informoval o počtech financovaných studentů plánovaných pro 
rok 2015. MŠMT sníží na UTB počet financovaných studentů v bakalářském stupni 
studia o 14%, v navazujícím magisterském stupni studia o 10,2%. UTB zaslalo na 
MŠMT nesouhlasnou reakci. Důvod snižování studentů na UTB je vysoká 
nezaměstnanost absolventů. V souvislosti s touto problematikou vypracovala 
prorektorka Prokopová statistiku nezaměstnanosti absolventů UTB.  

Dále děkan FAI informoval o evaluaci projektu CEBIA-Tech, která proběhla 22. a 23. 5. 
2014. Výsledky evaluačního jednání budou k dispozici na přelomu srpna a září 2014. 

Proděkan Chramcov informoval o plánované novelizaci Směrnice FAI doplňující Studijní a 
zkušební řád UTB ve Zlíně z důvodu úpravy kreditového systému. K tomuto bodu 
proběhla schůzka s doktorandy, změny byly konzultovány na vedení FAI. Na příštím 

zasedání AS FAI proděkan Chramcov předloží návrh směrnice k řešené problematice.  

Dále proděkan Chramcov informoval o bodu projednávaném na zasedání proděkanů pro 
tvůrčí činnosti. Rektor UTB klade důraz na vkládání kompletních článků z konferencí 

do systému OBD (RR/02/14). Proděkan Chramcov zjistí bližší informace.  

Proděkan Kubalčík zpracoval podklady pro ohodnocení pracovníků za výuku studentů 
v cizím jazyce. Pracovníci budou odměněni ve mzdě za měsíc květen.  



Strana 3 (celkem 5)  Zapis14-08-105 

 

Proděkan Vojtěšek informoval o počtech přihlášek do bakalářského a navazujícího 
magisterského studia. Do Mgr. studia bylo zasláno cca 332 přihlášek, do Bc. studia 
přišlo v prvním kole cca 620 přihlášek, což je zhruba 85% loňských počtů ve stejném 
období. 

Dále proděkan Vojtěšek informoval, že z celkového počtu 231 studentů v posledním ročníku 
studia se ke SZZ přihlásilo 198 studentů Bc. studia. Ke SZZ navazujících magisterský 
studijních oborů je přihlášeno 225 z celkového počtu 274 studentů posledního ročníku. 

Předseda AS FAI Dr. Matýsek rozeslal elektronicky informace ze zasedání RVŠ, kterého se 
zúčastnil. Informace z tohoto zasedání spolu s informacemi z AS UTB přednese na 
příštím zasedání AS FAI. 

 

Ad 5) Projednání návrhu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2014“.  

Návrh tohoto materiálu byl doručen členům AS FAI elektronicky.  Celý materiál 

vychází z rozpočtu UTB a je v souladu s Pravidly rozpočtu FAI pro rok 2014. Tajemnice 

FAI seznámila členy AS FAI s předloženým materiálem. Zdůraznila, že jsou navýšeny 
prostředky na náklady budov kvůli úpravám místností, které doposud využívala FT. 
Další změnou je vytvoření nového střediska k financování nákladů pro proděkana pro 
spolupráci s praxí a jeho pracoviště. Materiál byl doplněn o tabulku, ve které jsou 
zpřehledněny „Excelentní projekty“, k nimž budou na základě schváleného materiálu 

vytvořeny SPP. V nastalé diskusi tajemnice FAI zodpověděla dotazy k předloženému 
materiálu. Podrobněji bude materiál projednán na zasedání EK AS FAI, které proběhne 
bezprostředně po skončení zasedání AS FAI. Návrh bude taktéž předložen na příštím 
zasedání AS FAI. 

 

Odchází Ing. Janků. 

Ad 6) Projednání návrhu složení Vědecké rady FAI. 

Děkan FAI jmenovitě představil potenciální členy Vědecké rady FAI. S většinou 
kandidátů hovořil o jejich kandidatuře osobně. Vědecká rada FAI bude mít 30 členů. 
K dalšímu projednání dojde na příštím zasedání AS FAI. 

Ad 7) Projednání návrhu změny struktury FAI.      

V souvislosti s novým funkčním obdobím děkana FAI předložil děkan FAI k projednání 
AS FAI návrh na vytvoření nového celofakultního pracoviště s názvem „Oddělení pro 
spolupráci s praxí“. Toto oddělení bude zajišťovat agendu spojenou se  spoluprací FAI 
s průmyslovými podniky, s praxí studentů Mgr. stupně studia, s celoživotním 
vzděláváním a se smluvním výzkumem. Dále předložil k projednání změnu názvu 
celofakultních pracovišť, a to takto:  

 původní celofakultní pracoviště s názvem Oddělení tvůrčích činností a propagace 
přejmenovat na pracoviště „Oddělení tvůrčích činností“, 

 původní celofakultní pracoviště s názvem Oddělení zahraničních vztahů 
přejmenovat na pracoviště „Oddělení vnějších vztahů a propagace“.  

Návrh bude předložen na příštím zasedání AS FAI. 
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Ad 8) Projednání návrhu „Výroční zpráva 2013“. 

Návrh předložil proděkan Kubalčík. Materiál vychází z obdobného materiálu z loňského 

roku, struktura zůstala zachována. Proděkan Kubalčík krátce předložený materiál 
představil. Podrobněji bude materiál projednán na zasedání LK AS FAI, termín 
zasedání je uveden v bodu „Různé“. Náplní programu LK AS FAI bude vedle 
projednání navrženého materiálu taktéž volba předsedy LK AS FAI. Návrh bude 
předložen na příštím zasedání AS FAI. 

 

Ad 9) Různé. 

 Doc. Sysel upozornil na nutnost opravy děkana FAI na Protokolech o státních 
závěrečných zkouškách. Taktéž vznesl dotaz týkající se jakýchkoliv oprav ve 
STAGu. Požadované opravy je nutno zadat do Help Desk a vyčkat na reakci 
CVT. 

 Doc. Sysel vznesl dotaz na možnost klimatizace ve všech místnostech v budově 
U51. Bylo mu odpovězeno.    

 Svolání LK a volby předsedy LK: Zasedání LK se bude konat dne 5. 6. 2014 
v 13:00 hodin v zasedací místnosti U51/606 na Jižních Svazích. 

 

Návrh usnesení 105/3: 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI 9. června 2014 a předběžný program 
tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 8/2014 (105). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 

informatiky pro rok 2014“. (tajemnice Navrátilová) 

6. Projednání návrhu složení Vědecké rady FAI. 

7. Projednání návrhu změny struktury FAI. 

8. Projednání návrhu „Výroční zpráva 2013“. (proděkan Kubalčík) 

9. Projednání návrhu změny „Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební 

 řád UTB ve Zlíně“. (prod. Chramcov) 

10. Různé. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  
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Usnesení AS FAI 105/3 

AS FAI jednomyslně schválil termín příštího zasedání AS FAI 9. června 2014 a 
předběžný program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 8/2014 (105). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2014“. (tajemnice Navrátilová) 

6. Projednání návrhu složení Vědecké rady FAI. 

7. Projednání návrhu změny struktury FAI. 

8. Projednání návrhu „Výroční zpráva 2013“. (proděkan Kubalčík) 

9. Projednání návrhu změny „Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební 
 řád UTB ve Zlíně“. (prod. Chramcov) 

10. Různé. 

 
 
Ve Zlíně dne 5. 6. 2014 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


